
Protokoll älgmöte Mulseryds älgjaktlag 210908 

 

Närvarande: 
Gösta Lundin 
Christer Thagesson 
Per Helgesson 
Nils Helgesson 
Lars Ryderman 
Per Ryderman 
Bertil Helgesson 
Arne Helgesson 
Erik Kjellberg 
Per-Åke Johansson 
Åke Jonsson 
 

1. Mötet öppnas av ordförande Gösta Lundin 

 

2. Dagordning fastställs 

 

3. Sittande (Gösta Lundin) väljs till ordförande och sittande (Lars Ryderman) väljs till 

sekreterare.  

4. Kassören meddelar genom sekreterare att kassan efter utgifter är 5246kr.  

 

Mötet beslutar om att Markägare betalar 100kr/andel i jaktavgift för jaktåret 2021/2022. 

Avgiften betalas till kassör Erik Kjellberg.  

 

5. Tilldelning 2021/2022 är ett hondjur och två kalvar.  

 

6. Slaktbod i Sjöhagens maskinhall.  

 

7. Tilldelning av fällt byte 

a. Vuxet djur delas Krokshult (1/2) och Sjöhagen-Hultet (1/2) 

b. Första kalven delas mellan Gärdet,Björkedungen och Axell, andra kalven mellan 

Backen, Ulriksdal och Källberg.  

 

8. Mindre passförändringar i Bränningarna samt vid Kerstins nya hygge.  

 

9. Jaktstart lördag 9/10 kl 0700 vid Älgbanan därefter jakt på söndag och ev. måndag.  

 

10. Jaktledare:  Gösta Lundin, Åke Jonsson, Lars Ryderman 

 

11. Övriga frågor: Skall vi åter ingå i Älskötselområde? Efter diskussion beslutades att Åke J får i 

uppgift att söka ett underhandsbesked om vi kan ingå i det södra älgskötselområdet 

(Spafors,Unnefors). Beslutet är sedan en markägar-/jakträttsinnehavarfråga. Syftet är att få 

en sund älgförvaltning och förhoppningsvis en något högre avskjutning, främst möjlighet till 

sk. ”pottkalvar”.  



 

Grisjakt under älgjakten -generellt nej, dock om tillfälle ges för träning av hund fattas beslut 

för respektive tillfälle. Gemensam grisjakt planeras in.  

 

Gösta L har aviserat avgång som ordförande, det ligger på jaktmötet att välja och besluta om 

ny ordförande inför jaktåret 22/23.  

 

 

 

 

Mötet avslutas, väl mött den 9:e! 

 

 

Lars Ryderman 
Sekreterare 


